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Dorpsraad Neerijse vzw 

 

Verslag Algemene vergadering 11 mei 2022  

De vergadering van 11 mei 2022 ging door in de Baron’s Brasserie, Neerijse 

Aandachtspunten voor de gemeente Huldenberg: 
1) Subsidie door de gemeente voor 2021 (punt 2) 
2) Hoe de interactie tussen de gemeente en de dorpsraad te verbeteren (punt 3)? 
3) Stand van zaken van lopende dossiers zoals de kasteelsite, de bib, de pastorij (punt 3)? 
4) Fietspad doortrekken op Wolfshaegen van Ter Meeren naar de Ridderstraat door het huidige 

voetpad te verbeteren (punt 8.6). 
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Aanwezig:  
Sonja De Keyser, Adri Depré, Patrick Platton, Bram Craps, Guido Wyseure, Bruno Keyngnaert, Koen 
Lefever, Carina Vercammer, Dirk Aerts, Pierre Van den Neucker, Peter Hellemans. 

Verontschuldigd :  
William Blomme.  

De voorzitter start de vergadering om 20h12 en verwelkomt de aanwezigen en drukt zijn 
tevredenheid uit over de geslaagde doorstart in 2022 van de dorpsraad met een succesvolle lokale 
winterwandeling en een zeer geslaagde Neires Kermes editie. 

Er wordt bij het begin van de vergadering vastgesteld dat de uitnodigingen naar een verouderde lijst 
verstuurd waren. Ex-leden hebben een uitnodiging gekregen en maar spijtig genoeg waren nieuwere 
leden niet uitgenodigd. Excuses hiervoor. 

1. Goedkeuring verslag 
Het vorige verslag wordt goedgekeurd. 

2. Financieel overzicht en kwijting 
De penningmeester geeft een overzicht van de rekeningen en deelt de jaarrekening 2021 uit aan de 
vergadering. In 2021 was er slechts een fysieke vergadering en waren er dus nauwelijks 
verrichtingen. De vergadering keurt dit overzicht goed na bespreking, waarna de voorzitter en de 
secretaris het document ondertekenen.   

Dit goedgekeurde financieel overzicht van 2021 kan neergelegd worden bij de griffie en de 
bestuurders kunnen gekwijt worden voor het jaar 2021. 

De onduidelijkheid in verband met de subsidie door de gemeente blijft bestaan. Op het ogenblik van 
deze vergadering blijkt er voor 2021 nog niets ontvangen te zijn. 

3. Lopende acties en reacties door de gemeente Huldenberg. 
Tijdens de vorige vergadering werd de bezorgdheid geuit dat de interactie en communicatie tussen 
de dorpsraad en het gemeentebestuur beter kan. Er wordt door de vergadering nagedacht hoe we 
dit kunnen terug op peil brengen.  
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Een van de denkpistes is dat elk dossier/project binnen de dorpsraad een gedelegeerde 
verantwoordelijke dient te hebben en dat die persoon dit ook actiever gaat opvolgen bij de 
gemeente. Wellicht is het nuttig om bij elke communicatie een bevestiging van ontvangst te vragen 
en dit te volgen indien de communicatie niet bevestigd wordt. 

Alle voorlopige verslagen ( na de aanvaarding door de aanwezige AV en DB) werden altijd gestuurd 
naar het college van burgemeester en schepenen en de participatie ambtenaar. De verslagen zijn ook 
beschikbaar op de website van de Dorpsraad Neerijse. Zoals vroeger gaan we aandachtspunten voor 
de gemeente meer expliciet vermelden boven de inhoudstabel. 

Zoals in het vorige verslag gesteld, heeft  een werkgroep van de dorpsraad heeft het plan van de 
kasteelsite grondig onderzocht. De werkgroep heeft ook op het terrein de opties besproken. Dirk zat 
die werkgroep voor en heeft een verslag gestuurd naar de gemeente. De huidige stand van zaken 
over de kasteelsite is niet duidelijk. 

De verhuis van de Bib naar Huldenberg centrum is ondertussen uitgevoerd. De containers zijn 
verwijderd en de ruimte hiervoor op tijd opgekuist voor Neires Kermes. Verwijzend naar vroegere 
vergaderingen (en verslagen) wordt opnieuw gewezen op het nut voor kleinschalige activiteiten, 
waarvoor  geen grote zaal vereist is. De vergadering met de dorpsraad is daar een voorbeeld van. 
Ondertussen zijn veel geruchten over wat met de vroegere bib, de voormalige jongensschool van 
Neerijse zal gebeuren. 

De toekomst voor de pastorij, eigendom van de gemeente, is ook een bezorgdheid. Hiervoor worden 
meerdere denkpistes geopperd. 

De dorpsraad Neerijse zou het op prijs stellen indien de dorpsraad door de gemeente over deze 
belangrijke lopende acties  zou geïnformeerd worden en erbij betrokken worden. 

4. Nabespreking Neires Kermes. 
De editie 2022, na de COVID onderbreking, wordt door iedereen als een groot succes gezien. Het 
weer was op de zondag goed, zodat de openlucht activiteiten veel volk trokken. De zaterdag was iets 
kouder. Ook de vrijdag quiz was prima verlopen. 

De rekening is nog niet volledig gemaakt maar de vooruitzichten op een overschot zijn goed. 
Afhankelijk van het overschot zal een startreserve voor volgende activiteiten op de rekening blijven 
en wordt een gedeelte, zoals vroeger afgesproken 50 / 50% verdeeld tussen FAST en de dorpsraad. 
Na het afsluiten van de rekening voor NK 2022 zal FAST en de dorpsraad hierover overleggen. 

De rommelmarkt en de dorpelingen koers als nieuwe activiteiten zijn prima geslaagd.  

In de toekomst dient de toegangsprijs voor de zaterdag avond vermeld te worden. Het was goed om 
een “happy hour” halve inkomprijs te hebben. Over betere communicatie en reclame dienen we in 
aanloop naar de volgende editie goed na te denken. 

Er was regelmatig vraag om Cash-loos te bepalen. Voor volgende activiteit zullen de modaliteiten via 
Payconiq onderzocht en opgezet worden. Voor verenigingen bestaat er specifieke ondersteuning. 

De opkuis op het einde blijft een zware dobber. Ook enkele verloren/vergeten voorwerpen vormen 
een bezorgdheid.  
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5. Vraag inwoner Neerijse (zitbanken langsheen IJse pad) 
Een bewoner, die regelmatig wandelt maar nood heeft aan rustpauzes langs het pad, vraagt of er 
terug een bank kan komen langsheen het IJsepad bij het brugje van de Kamstraat.  

De dorpsraad vindt zo’n bank een goed idee en ondersteunt deze vraag.  

De zitbank langs het IJsepad halverwege de Beekstraat en de Kamstraat is op privaat initiatief 
geplaatst. 

6. Update ledenlijst, planning bestuursverkiezing 
De ledenlijst vergt een regelmatige update.  

Volgens de statuten van de VZW Dorpsraad Neerijse is de raad van bestuur (wat we meestal dagelijks 
bestuur, DB, noemen) samengesteld voor een periode van 6 jaar. Gedurende de volgende 
vergaderingen dienen we te overleggen hoe we in de toekomst de raad van bestuur wensen  samen 
te stellen. 

PS: De statuten van Dorpsraad Neerijse vzw zijn in het Belgisch Staatsblad verschenen op 19 april 
2019 met het ondernemingsnummer: 0725549310. Deze statuten werden opgesteld in overleg met 
de gemeente. 

 

7. Rochus Ommeganck op 14/08/2022 
Het thema is België en de Dorpsraad Neerijse gaat voor het specifieke onderwerp “Oude Belgen”. Er 
wordt een werkgroep opgericht, die kan uitgebreid worden met niet-dorpsraad leden. 

 

8. Varia 
 

8.1 Website Dorpsraad Neerijse 
De website “Neerij.se.be” werd beheerd door Bruno Stuyts en dienen we nu zelf te beheren. Bram 
en Guido volgen dit verder op.  

8.2 Bolsterweide 
Een dolomiet zone is aangelegd. Er is nog altijd discussie over het petanque veld. Speciale balken 
kunnen het veld aflijnen wanneer er petanque gespeeld wordt en dienen al of niet gestockeerd te 
worden.  

8.3 Tuin in de Langestraat 
Een inwoner van de Langestraat biedt zijn tuin aan voor liefhebbers tot een samen-tuin. De 
dorpsraad juicht dit toe maar stelt dat ze niet zomaar de organisatie op zich kunnen nemen. 

8.4 Puykapel in slechte staat 
Deze kapel vormt een typisch zicht voor Neerijse en is een belangrijk onderdeel van het beschermde 
dorpsgezicht en de kasteelsite maar zeker het dak en het peervormige torentje hebben dringend 
aandacht nodig. De kapel op zich is ook een beschermd monument  

(zie : https://inventaris.onroerenderfgoed.be/erfgoedobjecten/43298) 

https://inventaris.onroerenderfgoed.be/erfgoedobjecten/43298
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Er is blijkbaar onduidelijkheid over de verantwoordelijkheid en de eigendom tussen de gemeente 
Huldenberg en de Zusters van Liefde (Mater Dei Leuven)  

8.5 Problemen met QR code systeem 
Het QR systeem voor toegang tot gemeentezalen heeft het grote voordeel dat geen sleutel meer 
nodig is maar ontbreekt soms flexibiliteit voor de toegang tijdens een meerdaagse zoals Neires 
Kermes. Voor en nadien is soms ook kort toegang nodig. Wellicht kan dit systeem nog 
geoptimaliseerd worden. 

8.6 Voetpad Wolfshaegen tussen Ter Meeren en de Ridderstraat verbeteren tot fietspad 
Tussen Ter Meeren en de Ridderstraat ligt het voetpad van Wolfshaegen aan de kant van Ter Meeren 
er erbarmelijk bij. Het is bovendien ongeschikt voor rolstoelen. Aan overkant is het iets beter maar 
ook voor verbetering vatbaar.  

Dit is ook onderdeel van het fietsknooppunten netwerk tussen knooppunt 59 (de Kroon) en 4 
(kruispunt Nijvelsebaan; Grote keistraat en Margijsbosweg). Dit voetpad zou best verbeterd worden 
op het niveau van het fietspad vanaf Ter Meeren in de richting van Huldenberg/Terlanen. Zeker voor 
het stijgend fietsverkeer (traag en een bocht naar rechts bijna boven) zou de veiligheid en 
fietscomfort sterk toenemen indien er een fietspad zou komen. 

 8.7 Toegang tot Neires Kermes 
De security was weinig flexibel voor doorgaande fietsers en rolstoelen. Bij een volgende evenement 
dient hierover nagedacht te worden.  

 

Data voor 2022 
Data voor de AV’s van dit jaar dienen nog bepaald te worden. 

 

 
Vergadering werd afgesloten om 22h15.  
 
 
Verslag voorgelegd goed gekeurd door AV van 5 oktober 2022. 
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